
Zápis z otevřeného zasedání Výboru Spolku studentů historie FF UK (10.8. 2022)

Přítomní: Vjačeslav Glazov, Marta Harasimovicz, Eliška Farová, Vojtěch Šimák, Klára
Brtková, Marek Panocha, Karolína Padělková, Daniel Šťastný
Začátek 18:15, Tomáš Konečný

Čas zahájení schůze: 18:20

Program
1) Úvod
2) Seznamovací kurz
3) Plány spolku na září
4) Obnova stanov
5) Různé
6) Závěr

1) Úvod
● Program schválen jednohlasně.

2) Seznamovací kurz
● Bylo nutné zvýšit cenu kurzu kvůli zvyšování cen energií a potravin.
● Konečná cena bude nakonec 1332,- Kč s ISICem, 1556 bez ISICu.
● Je potřeba najít někoho na organizaci dopravy. Zatím to vypadá, že Šimon Vobořil

zakoupí lístky a Eliška Farová bude organizovat samotný přesun. Ponecháno k další
diskuzi.

● Je třeba zakoupit složky “seznamováckého kufru”, zatím bylo rozhodnuto o nákupu
kápí, loučí a svíček.

● V následujících dnech je bude zaslán email s doplněnými informacemi o
seznamovacím kurzu. Je třeba zjistit, komu mail přišel/nepřišel.

3) Plány spolku na září
● V plánu je uspořádat, pokud bude prostor a čas, spolkový piknik nebo grilování.
● Dne 6.9. 2022 se uskuteční orientační týden UK, kde bude i představování

studentských spolků, za FFabulu se zatím určitě zúčastní Eliška Farová.
● V plánu je i případná účast na dodatečných zápisech do prvních ročníků.
● Závěrem se uskuteční seznamovací kurz.

4) Obnova stanov
● Je třeba vyřadit zastaralé body (např.: razítka a podpisy předsedy na plakátech k

akcím spolku, atd.)
● Měli bychom vyřešit otázka hybridních forem scházení valné hromady nebo i výborů

do budoucna, Co činit v případě, že by se Valná hromada/výbor nemohli konat
prezenčně nebo by nebyla možná účast předsedy.

● Problematika valné hromady
○ Je nutno vyřešit, zdali jsou možnosti pořádat VH distančně.
○ Je nutno vyřešit, zdali by kandidatury na předsedu a ostatní členy výboru

měly být hlášeny předem. Spíše jsme se ale shodli, že pro potřebu našeho
Spolku by to nebylo ideální.

○ Tomáš Konečný podal podnět, že by byla možnost dát jen dva hlasy, Marta
Harasimowicz reagovala, že spíš ne.



○ Je třeba spíše řešit, co dělat, když se nemůže sejít valná hromada, než řešit
hybridní formu.

○ Je třeba i vyřešit, že možná v případě nefunkčnosti výboru by zde existovala
možnost vedení spolku prostřednictvím disciplinární komise.

● Spojení organizační řádu a stanovy
○ Je to důležité pro jasnost pro banku a další úřady.
○ Problém nastává v tom, že se pak v případě existence pouze stanov se jedná

o velký dokument a musí se po určitém čase měnit nebo aktualizovat.
○ Marta Harasimowicz připomíná, že bychom celou záležitost nemělo řešit moc

narychlo a dát si dostatek času a prostoru na to udělat to vše řádně.
○ Je třeba se podívat se na zápisy DK před pandemií Covid-19, kde jsou

poznámky k obnově stanov
○ Nakonec spíše panovala shoda ponechat stanovy i organizační řád, jen

přidat věci do stanov, který po nás chtějí lidi zvenčí a organizační řád spíše
používat interně a zároveň ho aktualizovat, aby byl se stanovami ve shodě.

○ Dále je nutné podívat se pozorně na body, co ve stanovách jsou a už se
nedodržují, následně je vyřadit.

○ Důležité je zanést do stanov funkce tajemníka, pokladníka a i další funkce.Je
třeba rozpracovat nápň jejich činnosti a upřesnit jejich funkci v rámci výboru
nebo fungování spolku. Je třeba vyřešit otázku, zdali má být pokladník
členem výboru nebo zdali to není nutné.

○ Klára Brtková vznesla otázku ohledně skříně. zdali by neměla být zanesena
někde v organizačním řádu. Tomáš Konečný doplnil, že ani ne, ale že by měl
být utvořen soupis majetku, který se ve skříní nachází.

○ Je potřeba zanést nástěnku do organizačního řádu. Respektive hlavně místo,
kde se momentálně nachází.

○ Do formulací ohledně hlavních činností spolku je třeba zařadit nové akce jako
např. přípravné kurzy.

5) Různé
● Je třeba udělat finanční uzávěrka za uplynulý rok.
● Cena Lucie Urikové

○ Je třeba získat potvrzení od rodiny, že souhlasí a následně se napíše
historickým ústavům

6) Závěr
● Jelikož se neobjevily žádné další dotazy ani připomínky, zasedání bylo ukončeno.

Čas ukončení: 19:40


